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OBČINA KANAL OB SOČI 

Občinski svet 

 

Številka: 9000-0010/2014 

Datum: 25.10.2014 

 

 

 

ZAPISNIK 

konstitutivne seje Občinskega sveta Občine Kanal ob Soči, ki je bila 25.10.2014 ob 17. 

uri v sejni sobi občine, Trg svobode 23, Kanal 

 

Seje so se udeležili novoizvoljeni svetniki: Bruno Colavini, France Pirih, Radivoj Černe, 

Bruno Koncut, Simeon Kodelja, Miha Čargo, Jože Valentinčič M., Vladimir Kolmančič, Mira 

Bandelj, Risto Djurić, Tina Gerbec, Klelija Dolenc, Jože Valentinčič Š., Marko Bucik, Andraž 

Gregorčič, Hasib Brdar in Andreja Melink 

 

Ostali prisotni: Andrej Maffi, župan, Nives Prijatelj, direktorica občinske uprave, občinska 

volilna komisija: Polona Klančič, predsednica, Tanja Vuga, namestnica predsednice, Marta 

Murovec, Sonja Kralj, Egon Krpan in Magda Gabrijelčič 

 

Novinarji: Ambrož Sardoč, Primorske novice 

 

Skladno z določili Poslovnika občinskega sveta je sejo sklical župan Andrej Maffi, vodila pa 

najstarejša članica občinskega sveta Klelija Dolenc. 

 

Predsedujoča Klelija Dolenc je uvodoma pozdravila vse navzoče in prebrala dnevni red. 

 

Dnevni red: 

1. Ugotovitev števila navzočih novoizvoljenih članov. 
2. Poročilo Občinske volilne komisije o izidu volitev v občinski svet in volitev župana. 
3. Imenovanje mandatne komisije za pregled prispelih pritožb in potrditev mandatov 

članov sveta  in ugotovitev izvolitve župana. 
4. Poročilo mandatne komisije in potrditev mandatov članov občinskega sveta. 
5. Poročilo mandatne komisije in ugotovitev izvolitve župana. 
6. Slovesna izjava župana in članov občinskega sveta. 
7. Pozdravni nagovor župana. 

 
 
K 1. točki dnevnega reda. 
Ugotovitev števila navzočih novoizvoljenih članov. 
Predsedujoča Klelija Dolenc je ugotovila, da so na seji navzoči vsi novoizvoljeni člani 
občinskega sveta. 
 
 
K 2. točki dnevnega reda. 
Poročilo Občinske volilne komisije o izidu volitev v občinski svet in volitev župana. 
Poročilo Občinske volilne komisije je podala predsednica OVK Polona Klančič. Povedala je, 
da je poročilo javno in objavljeno, tako da je dostopno vsem, ki se želijo z njim seznaniti. 
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Predsedujoča je odprla razpravo, v kateri so sodelovali Risto Djurić, Hasib Brdar in Mira 
Bandelj 
 
Svetnik Risto Djurić je povedal, da s strani socialnih demokratov na OVK ni prispela 
nobena pritožba. Opozoril pa je, glede na to, da so bili na seji prisotni člani OVK, na nekatere 
nepravilnosti. Prva napaka je bila storjena že v pripravi pred volitvami, ko so bile politične 
stranke pozvane, da podajo predloge za volilne odbore, volišča pa so bila na spletu 
objavljena le dva dni pred rokom oddaje. Meni, da bi morala biti najprej objavljena volišča in 
šele nato poziv za imenovanje kandidatov na določena volišča. Druga stvar pa zadeva 
inštruktažo volilnih odborov, kamor so bili vabljeni le predsedniki in podpredsedniki volilnih 
odborov. Glede na vse okoliščine, kako se je postavljalo ljudi v svete KS in zaradi 
sorodstvenih vezi je bilo potrebno iskati ljudi na volišča, ki so bili večinoma neizkušeni, zato 
bi bilo prav, da bi se izobrazilo vse. Glede samega poročila je povedal, da je prišlo pri 
krajevnih skupnostih do napak, v njih so nekatere nelogičnosti. Ne glede na vse meni, da bi 
moralo biti poročilo točno in pravilno, da bi dobili verodostojne rezultate.  
Svetnik Hasib Brdar je povedal, da je njihova stranka vložila pritožbo pri čemer so zamudili 
rok. 
Svetnica Mira Bandelj je povedala, da se ne bo osredotočala na rezultate, saj verjame, da 
so točni in pravilni. Meni, da vprašanja o sami logistiki ne sodijo toliko k predsednici OVK, 
temveč bolj k občinski upravi, ki je te volitve pripravljala. Predsednica OVK namreč ne more 
dobro vedeti, glede na to, da ni domačinka, kdaj in kje se bodo volišča opredelila. To ji je 
morala sugerirati občinska uprava. Meni, da je to na občinski upravi, tam so namreč že v 
naprej vedeli, da bodo to možnost dali. Kar zadeva same inštrukcije volilnih odborov so bile 
tokrat, v primerjavi s tistimi izpred štirih let, dobro organizirane. Zatajila je po njenem mnenju 
le logistika, saj so bile pri vseh prostorih, ki jih občina premore, te organizirane v Gostišču 
Križnič, kar se ji zdi rahlo absurdno, s tem, da tudi ni bilo označeno in so bili še ostali 
dejavniki, ki so lahko pri poslušanju moteči. Sprašuje, kdo je naredil obrazce za volilne 
komisije in odbore? Prav tako se ne ve, kdo je naredil program. Tisti, ki je to delal bi namreč 
moral vedeti, da ta program teh podatkov ne bo prenašal. 
Odgovore na vsa vprašanja sta podali predsednica OVK Polona Klančič in Nives Prijatelj. 
 
Glasovalo je 17 svetnikov. S 16 glasovi ZA so sprejeli naslednji 
 

SKLEP 
Občinski svet Občine Kanal ob Soči se je seznanil s Poročilom Občinske volilne komisije o 

izidu volitev v Občini Kanal ob Soči na rednih volitvah 5.10.2014. 

 

 

K 3. točki dnevnega reda. 

Imenovanje mandatne komisije za pregled prispelih pritožb in potrditev mandatov 
članov sveta in ugotovitev izvolitve župana. 
Predsedujoča je prisotne pozvala, da podajo predloge za imenovanje tričlanske mandatne 
komisije. 
Župan je predlagal, da se v mandatno komisijo za to sejo imenujejo Bruno Colavini, Marko 
Bucik in Jože Valentinčič M. 
Ker drugih predlogov ni bilo je predsedujoča dala na glasovanje predlog župana. 
 
Glasovalo je 17 svetnikov. S 17 glasovi ZA so sprejeli naslednji 
 
 

SKLEP 

o imenovanju mandatne komisije za pregled prispelih pritožb in pripravo predloga 

potrditve mandatov članov sveta in župana 
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V mandatno komisijo so imenovani: 

- Bruno Colavini 

- Marko Bucik 

- Jože Valentinčič M. 

 

Predsedujoča je po tej točki sejo prekinila, dokler komisija ni pripravila poročila o potrditvi 

mandatov občinskemu svetu in župana. 

 
 
K 4. točki dnevnega reda. 
Poročilo mandatne komisije in potrditev mandatov članov občinskega sveta. 
Tričlanska mandatna komisija je občinskemu svetu podala poročilo komisije. Komisija je 
ugotovila, da ni bilo podanih ugovorov, zato je Občinskemu svetu Občine Kanal ob Soči 
predlagala, da potrdi ugotovitveni sklep o potrditvi mandatov članicam in članom občinskega 
sveta Občine Kanal ob Soči. 
Predsedujoča je dala na glasovanje predlog ugotovitvenega sklepa. 
 
Glasovalo je 17 članov občinskega sveta. S 17 glasovi ZA so sprejeli 
 

UGOTOVITVENI SKLEP 

o potrditvi mandatov članicam in članom občinskega sveta Občine Kanal ob Soči 

 

1. 

Potrdi se mandat članom in članicam občinskega sveta Občine Kanal ob Soči v naslednji 

sestavi: 

- Bruno Colavini 

- France Pirih 

- Radivoj Černe 

- Bruno Koncut 

- Simeon Kodelja 

- Miha Čargo 

- Jože Valentinčič  

- Vladimir Kolmančič 

- Mira Bandelj 

- Risto Djurić 

- Tina Gerbec 

- Klelija Dolenc 

- Jože Valentinčič  

- Marko Bucik 

- Andraž Gregorčič 

- Hasib Brdar 

- Andreja Melink 

 

2. 

Sklep velja takoj. 

 

 

K 5. točki dnevnega reda. 
Poročilo mandatne komisije in ugotovitev izvolitve župana. 
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Tričlanska mandatna komisija je občinskemu svetu podala poročilo komisije. Komisija je 
ugotovila, da ni bilo podanih ugovorov, zato je Občinskemu svetu Občine Kanal ob Soči 
predlagala, da potrdi ugotovitveni sklep o potrditvi mandata županu Občine Kanal ob Soči.  
Predsedujoča je dala na glasovanje predlog ugotovitvenega sklepa. 
 
Glasovalo je 17 članov občinskega sveta. S 17 glasovi ZA so sprejeli 
 

UGOTOVITVENI SKLEP 

o izvolitvi župana Občine Kanal ob Soči 

 

1. 

Za župana Občine Kanal ob Soči je bil na lokalnih volitvah 5.10.2014 izvoljen: 

- Andrej Maffi, roj. 4.3.1961, stanujoč na naslovu Močila 7, Močila. 

 

 

K 6. točki dnevnega reda. 

Slovesna izjava župana in članov občinskega sveta. 
Župan in občinski svetniki so skupaj prebrali slovesno izjavo: 

 

Izjavljam, da bom svojo dolžnost opravljal vestno in odgovorno, da bom delal po 

ustavi in zakonih, da bom varoval pravni red ter z vsemi svojimi močmi in znanjem 

deloval za čast, blaginjo in razvoj Občine Kanal ob Soči. 

 

 

K 7. točki dnevnega reda. 

Pozdravni nagovor župana. 

 

 

 

 

Seja je bila snemana in zaključena ob18.15. Posnetek seje je objavljen na spletni strani 

Občine Kanal ob Soči. 

 

 

 

Zapisala         Predsedujoča 

Valentina Velišček        Klelija Dolenc 

 

 

 

 

 

 
 

 
 


